
 O B E C   B R A C O V C E 

 

 

ZÁPISNICA 

 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Bracovciach  

konaného dňa 9. septembra 2021 o 17:00 hod. v zasadačke OcÚ 

 

 

 

PRÍTOMNÍ 

 

STAROSTKA OBCE:  PhDr. Ivana Kolesnáčová 

 

POSLANCI: Marek Dóci, Martin Šamudovský, Ján Džubanský, René 

Eštok, Anton Žofčák,  Anton Mihaľo   

 

OSPRAVEDLNENÍ:   Imrich Hrubý 

 

NEOSPRAVEDLNENÍ:   X 

 

 

Návrh  programu: 

 
1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Schválenie overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesenia OZ 

4. Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

5. VZN č. 1/2021 o výške mesačného príspevku zákonného zástupcu detí/žiakov a 

dospelých na čiastočnú úhradu výdavkov v materskej škole, na čiastočnú úhradu 

výdavkov na činnosť školského klubu detí, a na čiastočnú úhradu výdavkov v 

školských jedálňach,  ktorých zriaďovateľom je obec Bracovce 

6. VZN č. 2/2021 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce 

7. VZN č. 3/2021 Zriaďovacia listina Dobrovoľného hasičského zboru Obce Bracovce 

a Štatút Dobrovoľného hasičského zboru Obce Bracovce 

8. Schválenie čerpania rezervného fondu- Oprava výtlkov na miestnych komunikáciách- 

13.860,00 € 

9. Rozpočtové opatrenie č. 5/2021  

10.  Kronika 2019 

11.  Autobusová zastávka  

12.  Odkúpenie časti budovy COOP Jednota 

13.  Rôzne 

14.  Diskusia 

15.  Záver     

 

 

 

 

 

 



PRIEBEH ROKOVANIA ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 
 

 

 

K bodu  1: 

Otvorenie zasadnutia OZ 

 Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce PhDr. Ivana Kolesnáčová, 

ktorá privítala poslancov a prítomných na zasadnutí. Skonštatovala, že na zasadnutí sú prítomní 

šiesti poslanci, jeden poslanec sa ospravedlnil.  Obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

   

  

 

K bodu 2: 

Schválenie overovateľov zápisnice 

 Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a poslancami schválení poslanci René Eštok 

a Anton Žofčák.   

 

Hlasovanie   

za: Marek Dóci, Martin Šamudovský, Ján Džubanský, René Eštok, Anton Žofčák, Anton 

Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

 

K bodu 3: 

Kontrola uznesenia 

 Kontrolu uznesení zo zasadnutia OZ, ktoré sa uskutočnilo 13. júla 2021 vykonala 

starostka obce, ktorá poslancov oboznámila s prijatými uzneseniami a konštatovala, že 

uznesenia sú splnené, prípadne sa plnia. 

 

 

 

K bodu 4: 

Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

Starostka obce predložila návrh programu na rokovanie OZ, ktorý poslanci obdŕžali 

v pozvánke. Poslanci nemali k predloženému programu žiadne pripomienky. Návrh programu 

bol schválený.   

 

Návrh  programu: 

 
1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Schválenie overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesenia OZ 

4. Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

5. VZN č. 1/2021 o výške mesačného príspevku zákonného zástupcu detí/žiakov a 

dospelých na čiastočnú úhradu výdavkov v materskej škole, na čiastočnú úhradu 

výdavkov na činnosť školského klubu detí, a na čiastočnú úhradu výdavkov v 

školských jedálňach,  ktorých zriaďovateľom je obec Bracovce 

6. VZN č. 2/2021 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce 



7. VZN č. 3/2021 Zriaďovacia listina Dobrovoľného hasičského zboru Obce Bracovce 

a Štatút Dobrovoľného hasičského zboru Obce Bracovce 

8. Schválenie čerpania rezervného fondu- Oprava výtlkov na miestnych komunikáciách- 

13.860,00 € 

9. Rozpočtové opatrenie č. 5/2021  

10.  Kronika 2019 

11.  Autobusová zastávka  

12.  Odkúpenie časti budovy COOP Jednota 

13.  Rôzne 

14.  Diskusia 

15.  Záver     

 
   

  

Hlasovanie   

za: Marek Dóci, Martin Šamudovský, Ján Džubanský, René Eštok, Anton Žofčák, Anton 

Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 5: 

VZN č. 1/2021 o výške mesačného príspevku zákonného zástupcu detí/žiakov a dospelých 

na čiastočnú úhradu výdavkov v materskej škole, na čiastočnú úhradu výdavkov na 

činnosť školského klubu detí, a na čiastočnú úhradu výdavkov v školských jedálňach,  

ktorých zriaďovateľom je obec Bracovce 

 

Poslanci obdržali návrh tohto VZN, nemali k nemu žiadne pripomienky a VZN chválili.  

 

Hlasovanie   

za: Marek Dóci, Martin Šamudovský, Ján Džubanský, René Eštok, Anton Žofčák, Anton 

Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 6: 

VZN č. 2/2021 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce 

 

Poslanci obdŕžali návrh VZN, ktoré bolo potrebné upraviť, takisto nemali žiadne pripomienky 

a VZN schválili. 

 

 

K bodu 7: 

VZN č. 3/2021 Zriaďovacia listina Dobrovoľného hasičského zboru Obce Bracovce a 

Štatút Dobrovoľného hasičského zboru Obce Bracovce 

 

Návrh tohto VZN poslanci obdržali e-mailom, nemali žiadne dotazy ani pripomienky. VZN 

schválili.  

 



K bodu 8: 

Schválenie čerpania rezervného fondu - Oprava výtlkov na miestnych komunikáciách- 

13.860,00 € 

 

Na predchádzajúcom zasadnutí OZ poslanci odsúhlasili a schváli opravu výtlkov na miestnych 

komunikáciách v predbežnej sume vo výške 13.000 €. Celková suma na opravu bude vo výške 

13.860 € a čerpaná bude z rezervného fondu obce.  

 

Hlasovanie   

za: Marek Dóci, Martin Šamudovský, Ján Džubanský, René Eštok, Anton Žofčák, Anton 

Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 9: 

Rozpočtové opatrenie č. 5/2021  

 

Poslanci boli oboznámení s obsahom rozpočtového opatrenia č. 5/2021 zo dňa 23.8.2021, ktoré 

poslanci vzali na vedomie  a aj s rozpočtovým opatrením č. 6/2021 zo dňa 9.9.2021, ktoré 

prítomní poslanci schválili. Rozpočtové opatrenia sú prílohami k zápisnici.  

 

Hlasovanie   

za: Marek Dóci, Martin Šamudovský, Ján Džubanský, René Eštok, Anton Žofčák, Anton 

Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 10: 

Kronika 2019 

 

Návrh na zápis do kroniky za rok 2019 bol poslancom zaslaný e-mailom. Nemali k tomuto 

žiadne pripomienky. Návrh schválili a zápis sa môže zrealizovať.  

 

Hlasovanie   

za: Marek Dóci, Martin Šamudovský, Ján Džubanský, René Eštok, Anton Žofčák, Anton 

Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 11: 

Autobusová zastávka 

 

V tomto bode pani starostka uviedla, že nakoľko bola v obci na centre pri dopravnej nehode 

zničená autobusová zastávka, tak je potrebné zabezpečiť novú autobusovú zastávku.  Je 

potrebné, aby nová zastávka bola bezpečná, spĺňala svoj účel v každom ročnom období, a aby 

bola priehľadná. Poslanci súhlasili s návrhom na zakúpenie novej autobusovej zastávky. Pán 

poslanec Mihaľo mal iba otázku, či by sa takáto zastávka nedala urobiť svojpomocne, načo 

starostka obce reagovala, že je potrebné, aby mala zastávka bezpečnostné prvky, t.j. 

bezpečnostné sklo. Ostatní prítomní poslanci nemali žiadne námietky. Všetci súhlasili s kúpou 

novej autobusovej zastávky v predbežnej sume do 6.200 €.  



 

Hlasovanie   

za: Marek Dóci, Martin Šamudovský, Ján Džubanský, René Eštok, Anton Žofčák, Anton 

Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 12: 

Odkúpenie časti budovy COOP Jednota 

 

Vedenie COOP Jednoty oslovilo starostku obce s možnosťou odpredania časti budovy v obci, 

časť pohostinstvo. Starostka obce oslovila poslancov s otázkou, či máme záujem časť budovy 

odkúpiť. Poslanci boli naklonení tomuto návrhu. Navrhli, aby sa uskutočnila obhliadka budovy, 

a navrhlo sa z našej strany zníženie kúpnej ceny.  Navrhovaná kúpna cena spoločnosťou COOP 

Jednota je 20.000 €.  

 

Hlasovanie   

za: Marek Dóci, Martin Šamudovský, Ján Džubanský, René Eštok, Anton Žofčák, Anton 

Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 13: 

Rôzne 

 

V tomto bode starostka obce informovala, že na budúci rok bude výročie obce - 795. rokov od 

prvej písomne zmienky. Poprosila poslancom, nech porozmýšľajú nad tým, či budeme 

organizovať tieto oslavy v obci. Ak áno, aký program zvoliť, koho navrhujú osloviť.  

Prítomný na zasadnutí pán Imrich Adam poprosil o slovo. Povedal, že pri tejto príležitosti chce 

skupina FS Bracovski chlopi vydať CD. Spolupracovať budú s ĽH Stanislava Baláža. Ak by sa 

všetko podarilo tak by sa mohli na oslavách spolu s nimi zúčastniť. Poslanec Martin 

Šamudovský vyjadril názor, že je to dobrý nápad a obec by pri príležitosti osláv mohla 

spolupracovať aj na vydaní CD a takto by sa odprezentovalo CD a obec by zároveň využila 

vystúpenie skupín.  

Starostka obce s ostatnými poslanci súhlasila s návrhom, uviedli, že všetko záleží aj od situácie 

v aká bude v súvislosti s ochorením na Covid-19.  

 

 

Záver 

 

 Obecné zastupiteľstvo neprejednávalo viac bodov programu. Pani starostka poďakovala 

prítomným za účasť na zasadnutí a ukončila zasadnutie obecného zastupiteľstva. Schôdza bola 

ukončená o 19:15  hod.   

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 



  René Eštok 

 

  Anton Žofčák 

   

Zapisovateľka: 

             Bc. Marianna Šamudovská 

 

Zápisnica bola napísaná a podpísaná starostkou obce. 

 

Bracovce, 9.9.2021  

 

        .......................................... 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

         starostka obce 


